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CULTUURRAAD 
 

 
Zitting van 8 oktober 2024 

 
AANWEZIGHEDEN 
 
Aanwezig: Ann Sleyp (Schepen van cultuur), Wim Daelemans (Gezinsbond Haacht Station), Bruno Van 
Hoof (Heverse film club), Ida Van Rillaer (De Postiljon), Rita Verschueren (KT de Morgenster BMB), 
Herman De Coster (Raak Hever, KWB), Jozef Crabs en Anny Van Loo (OKRA Hever), Lucie Breesch 
(Schilderskunstkring ’t Palet), Chris Vandenberghe (Femma), Rudy Verbruggen (KWB Boortmeerbeek, 
Gildezaal Boortmeerbeek), Bernard Houpeline (Landelijke Gilde Schiplaken), Rik Jennes (’t Lenske), Lies 
Asselman (Ferm Schiplaken), Sabine Vanden Broucke (Allegro), Frans Dhaenens (Natuurpunt), Els Fock 
(Ferm Hever), Ann Helsemans en Jackie Benooit (De Vlieg), Chris Glorie (Cultuursmakers), Paula 
Langendries (Koor Crescendo), Willy Van den Brande (Neos), Marie- Louise Selleslach (Davidsfonds), 
Luc Bolle (VOSOG), Tommy Christiaens (K.H. De Eendracht), Kari De Cordt (administratie). 
 
Verontschuldigd: KF Albert Hever 
 
 

1. VERSLAG VORIGE VERGADERING 
  Geen opmerkingen  
 

2. ADVIES NIEUWE STRAATNAMEN 
  Lipshof: de nieuwe site aan de Wespelaarsebaan  
  Eekhoornhof: Schiplaken (de camping van vroeger is nu een straat geworden). 
  Venneweg: Schiplaken 
  
  De 3 nieuwe straatnamen zijn goedgekeurd zonder opmerkingen.  
 

3. EVALUATIE ROMMELMARKT  
Rudy gaf aan dat de eet- en drankenstanden controle kregen van de brandweer. Ze hadden 
wel het gevoel dat niet iedereen die controle kreeg zoals bv. KLJ Schiplaken die tegenover hen 
stonden. Hun afval kwam dan ook bij Rudy terecht (en de KLJ was niet in orde met het 
herbruikbare materiaal), dit zou dan nadien misschien voor problemen hebben kunnen zorgen 
bij KWB Boortmeerbeek.  
Ann verzekerde dat de controle bij iedereen heeft plaatsgevonden die aangegeven had om 
eten/ drank te verkopen, inclusief de KLJ.  

 
4. EVALUATIE FILM IN HET BOS 

Het was een eerste editie van dit evenement. Film in het bos ging door in het Ravesteinpark 
op donderdag 29 augustus. In totaal waren er een 150 deelnemers. Het was zeer gezellig en 
voor herhaling vatbaar. 
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5. EVALUATIE BOORTMEERBEEK FEEST 

Het werd geapprecieerd bij de verenigingen dat er tegen het einde van de dag een rondgang 
was om te vragen hoe het bij iedereen is verlopen en hoe ze het nieuwe concept hadden 
bevonden.  
Over het algemeen was de nieuwe opstelling zeker oké. Er zijn een aantal verenigingen die 
beter op een andere plaats gepositioneerd worden zoals bv. Muzass met hun muziek 
workshops. Het is heel leuk wat ze doen maar het stoort wel wat voor de standen errond. 
Volgend jaar moet er zeker rekening mee gehouden worden dat zaken die op het podium 
gebeuren versterkt worden, want dit jaar was het zeer moeilijk om hen te horen.  
De doe- en zoekkaarten kunnen misschien nog iets beter uitgewerkt worden. Ze mogen ook 
meer zichtbaar zijn want nu waren er nog veel kinderen die de kaart niet hadden. Eventueel 
een banner maken met “kom je kaart hier ophalen” of aan elke stand een paar lege kaarten 
leggen zodat de verenigingen deze kaarten ook zelf mee kunnen geven met de kinderen die er 
nog geen hebben. Misschien is het ook leuk om een kaart voor volwassenen te voorzien?  
Bart van Time Out Sportsbar had een monopolie op drank maar (zeker met dit weer) kon hij 
niet volgen om iedereen van drankjes te voorzien. De rij aan de drankstand was veel te lang. 
Op een bepaald moment moesten mensen zelfs bijna een half uur aanschuiven om een drankje 
te kunnen aankopen.  
De communicatie dit jaar zat goed, volgend jaar kan het programma hopelijk ook worden 
opgenomen in het magazine.  
Volgend jaar komt de oproep voor Boortmeerbeek Feest vroeger dan dit jaar zodat het 
programma nog beter bekend gemaakt kan worden.  
 

6. KERSTMARKT 2024 
De Kerstmarkt zal doorgaan op vrijdag 20 december 2024. Elke vereniging/ individu/ … kan 
zich inschrijven voor een standje. Op dit moment zijn er al zo’n 30tal inschrijvingen.  
De gemeente is nog op zoek naar koren of andere kleine acts om op kleine podia te plaatsen. 
Het is de bedoeling om niet meer met 1 groot hoofdpodium te werken maar wel met kleinere 
podia zodat iedereen de kans krijgt om wat mee te pikken van de muziek/ acts. Het is belangrijk 
om ervoor te zorgen dat er niet op elk podium gelijktijdig iets gedaan wordt.   
We hopen dat de terrassen weg kunnen tegen de winter waardoor er een mooie ronde rond 
de kerk kan gecreëerd worden en waardoor er geen standen meer geplaatst moeten worden 
in de Vosweg. Op deze manier kan er een goede en duidelijke circulatie zijn en krijgt elk standje 
volk. 
Opmerking over het inschrijvingsformulier: Misschien is het handig om op het 
aanvraagformulier meteen een plaats te voorzien om materiaal aan te vragen.  
Staat er financieel iets tegenover wanneer verenigingen iets presenteren? Ann gaat dit 
navragen.  
 

7. VARIA  
- De nieuwe muurschildering aan de sporthal zal ingehuldigd worden op 11 oktober 2024 

om 18u30. Er werd de vraag gesteld hoe het kwam dat er voor een externe firma werd 
gekozen in plaats van de vraag eerst te stellen aan de lokale kunstenaars. Ann legde uit 
dat de piste met lokale kunstenaars ook kort bekeken werd maar deze terug langs de kant 
gezet geweest is door een combinatie van factoren. Onder meer door de expertise die 
Treepack had in het uitwerken van ontwerpen voor publieke plaatsen waarbij de tekening 
een plaats echt kon samenbrengen. Ook werkte Treepack een traject uit waarbij de 
burgers konden stemmen etc. Ann geeft toe dat de piste om met eigen kunstenaars te 
werken niet genoeg onderzocht werd en te snel van de baan werd geschoven. 
 

- Samana Schiplaken zal een nominatieve subsidie ontvangen dus geen van cultuur.  
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- Davidsfonds: de nacht van de geschiedenis op 15 november met als Thema: “feest“. Dit 

gaat door in zaal Carpus Hever.  
 
- Crescendo: Concert op zondag namiddag 24 november in de Kerk van Hever.  

Vraagje: hoe komt het dat de fanfare een concert kan geven op zaterdag namiddag (23 
november) terwijl er werd doorgegeven dat de Kerk niet te huren was op zaterdag 
namiddag? Antwoord: Het concert van de fanfare stond al ingepland voor de misvieringen 
van zondag naar zaterdagavond werden verzet. Dit is de reden dat hier een uitzondering 
voor werd gemaakt. Het is dus nog steeds niet mogelijk om een evenement te plannen op 
zaterdag namiddag/ avond.  

 
- Toneelkring De Vlieg: komedie voorstelling ‘Rot op gast’ in januari 2025 op de volgende 

momenten: 11, 17, 18, 24 en 25 januari om 20u en 12 januari om 15u. 
 

- Harmonie Schiplaken: Quiz voor het goede doel op 14 december in de Bosuil.  
21 december een kersconcert in de Bosuil.  

- HABOBIB: op 23 november zal er om 14u een levenstoren gemaakt worden, deze wordt 
geplaatst in de tuin van de bibliotheek.  

 
- Gezinsbond: 23 november een kinderdiner in de vrije basisschool de wieltjes. 
 
- Palet: tentoonstelling op 11 november tussen 10u en 17u in het Cultuurhuis.  
 
- KWB Hever gaat vanaf nu door het leven als Raak Hever. Er werd nationaal beslist voor 

deze naamsverandering.  
Raak Hever organiseert een vrij te lopen griezeltocht met vertrek aan zaal Carpus. De 
tocht is ongeveer 5 km lang en loopt door de gemeente Hever. Op 7 plaatsen krijg je 
door middel van een QR code te scannen een stukje van een griezelverhaal te horen, dit 
wordt verteld door Evi Gruyaert. De tocht is te lopen vanaf 11 oktober en blijft hangen 
tot 17 november.  

 
- KWT de morgenster: speelt vanaf 25 januari hun nieuwe komedie voorstelling met de 

voorlopige titel ‘Filet de sax’ in de Gildezaal in Boortmeerbeek.  
 
- Vraag: “hoe kunnen we de gemeente bereiken? Mails die naar info@boortmeerbeek.be 

worden verzonden krijgen vaak geen antwoord.” Ann neemt deze vraag mee naar het 
college en zorgt dat hier attentie op gemaakt kan worden. 

 
- Ida zou graag zo snel mogelijk een datum krijgen van de ‘Gedichten dag’. 
 
- Vorige keer stonden de activiteiten vanuit de gemeente niet in het verslag.  

Activiteiten gemeente Boortmeerbeek tot het einde van het jaar: 
 

o 18 november: voordracht door van Maarten Van Rompay in HABOBIB 
Boortmeerbeek.  

o 20 november: stoelenyoga in Boortse (10u tot 11u) 
o 27 november: seniorendansnamiddag in de Sporthal van Boortmeerbeek. 
o 21 november: lezing ‘The Next Gen’ van Peter Adriaenssens in de kerk van Hever. 

Deze lezing is een samenwerking tussen HABOBIB en gemeente Boortmeerbeek. 
o 22 november zijn er wafels in de Boortse. 
o 5 december: Sinterklaasmarkt, Sinterklaas zal aanwezig zijn van 14u tot 17u.   

mailto:info@boortmeerbeek.be
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o 20 december: Kerstmarkt Boortmeerbeek. (16u tot 22u) 
o 27 en 28 november: nieuwjaarspring in de Sporthal.  

 
- Hoe ziet de toekomst van de cultuurraad eruit? 
 Als de gemeenteraad geïnstalleerd is bij het begin van de nieuwe legislatuur, zal er beslist 
worden over de gemeentelijke adviesraden. Daarna kunnen de huidige adviesraden worden 
bijeengeroepen en zal er een oproep gebeuren voor de hernieuwing van de samenstelling van 
de raden. 
  
- De verdeelsleutel van de subsidies wordt samen met het verslag doorgestuurd.  

  
Voor verslag 
Kari De Cordt 
 
 


